
خادم: قهرمان ملی  مقابل مردم مسئول است

رسول خادم، رئیس سابق فدراسیون کشتی در نشست کمیسیون اخلاق کمیته ملی 

المپیک با محوریت »قهرمان ملی - مسئولیت اجتماعی«، اظهار داشت: »ورزشکاران ما 

همواره با مناطق محروم در ارتباط هستند. وقتی در بسیاری از مناطق حاضر شدیم آنها 

ورزشکاران ما را نمی شناختند. برای مثال در زاهدان فقط می دانستند که این ورزشکاران 

قهرمانان ملی هستند. از پول این مردم برای قهرمانان هزینه می شود. ورزشکاران ما بعد 

از اینکه دوران ورزشی شان به پایان می رسد دنبال کار شخصی می روند، در حالی که 

از پول مردم برای آنها هزینه شده است. اتفاقاتی که در مورد مهاجرت افتاده و به نظر 

هم غیرمنطقی رشد می کند، به ما پیام می دهد پیوندی که باید بین شخصیت های 

اجتماعی و مردم باشد، یک جایی قطع می شود. ما به قهرمان ملی خودمان نفهمانده ایم 

که فارغ از هر مساله ای آنها در برابر مردم کشورشان مسئول هستند.« 

ایبینی در تست پزشکی استقلال رد شد

برنی ایبینی هافبک، مهاجم خارجی مدنظر تیم فوتبال استقلال که سه شنبه در 

تســـت های پزشکی شرکت کرده بود، در این تست ها رد شد تا نتواند با استقلال 

قرارداد ببندد. این بازیکن، نیجریه ای الاصل است که تابعیت استرالیایی هم دارد. 

به این ترتیب، اســـتقلالی ها در فصل نقل و انتقالات تنها امیرارســـلان مطهری را 

به عنوان بازیکن جدید به خدمت گرفته اند. 

برگزاری دیدارهای فوتبـــال در ایران در چند 

جبهه ازجملـــه دیدارهای لیگ، جام حذفی، 

لیگ قهرمانان و بازی های تیم ملی به همراه 

فیفادی ها و اردوهای تیم ملی باعث شده تا این 

شائبه به وجود بیاید که اصلا قرار نیست لیگ 

نوزدهم در موعد مقرر به پایان برســـد. رئیس 

کمیته مسابقات سازمان لیگ اما معتقد است 

که لیگ به موقع تمام می شـــود. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با ســـهیل مهـــدی را در ادامه 

می خوانید.

لیگ برتر قرار نیست در موعد مقرر تمام شود؟

برنامه را بســـتیم تا جایی که بتوانیم لیگ را تمام 

کنیم، اما به شرطی که تیم ها مردانه به زمین بیایند 

و جگر برد و باخت را داشـــته باشند. اگر بخواهند 

شلوغ کنند و بازی نکنند و مدام بازی ها را به تعویق 

بیندازند، اتمام لیگ به بعد از بازی با عراق موکول 

می شـــود که این موضوع اصلا به صلاح نیست و 

تبعات بدی را برای لیگ بیستم ایجاد خواهد کرد. 

چه برنامه  ای دارید تا این اتفاق نیفتد؟

طوری برنامه ریزی کردیم که اگر تعویق دوباره ای 

نداشته باشیم لیگ به موقع تمام می شود. 

ظاهرا فشـــارهای غیرفوتبالـــی روی تعویق 

بازی های لیگ موثر است. مثلا دیدار استقلال 

و فولاد که لغو شد. 

اینها را دیگر ما نباید بگوییم. یک ســـری مسائل 

روشن و واضح هستند و نیازی به تایید یا تکذیب 

ما نیست. 

چرا طوری برنامه ریزی می کنید که بعدا مجبور 

به لغو مسابقات شوید؟

واقعیت این است که پیش بینی کنسلی ها و حتی 

برخی تهدیدات را نمی کنیم. برخی مســـائل که 

دست ما هم نیست، باعث می شود بازی ها کنسل 

شـــود. فرض کنید مثل سال قبل خدای ناکرده 

دوباره با بحث سیل و بارش ها مواجه شویم که در 

این صورت عید را هم از دست خواهیم داد. در این 

صورت چه کاری می توان کرد؟

بازی سپاهان و استقلال در یک چهارم نهایی 

جام حذفی چه زمانی برگزار می شود؟

منتظریم تا مربی تیم ملی انتخاب شـــود و زمان 

اردوهای تیم ملی مشـــخص شود تا براساس آن 

جدول خود را برای ســـایر رقابت ها ازجمله همین 

بازی استقلال و سپاهان ببندیم. 

دربی برگشت هم 50-50 خواهد بود؟

فعلا این مساله قابل پیش بینی نیست اما احتمال 

آن وجود دارد. 

بازیکنانی مانند مطهری، ترکمان و استوکس 

کـــه با تیم های خود فســـخ یکطرفه کرده اند 

می تواننـــد تیم های جدید خـــود را همراهی 

کنند؟

اگـر  بازیکنـان  از  دسـته  ایـن  درخصـوص 

تخلـف آنهـا احـراز شـود، ممکـن اسـت کـه تیم 

جدیدشـان جریمـه نشـود، امـا اگـر بازیکـن 

محروم شـود، به واسـطه آنکه بازیکن نمی تواند 

بـازی کنـد، خواه ناخـواه تیم هم متضرر خواهد 

شـد. درخصوص فسـخ یکطرفه همه مسئولیت 

بـا بازیکن اسـت. 

گل زیبای مهدی طارمی هم نتوانست مانع از حذف ریو 

آوه از جام حذفی پرتغال شود. در یک چهارم نهایی این 

مسابقات ریو آوه میهمان بنفیکا بود و با وجود برتری 2 

بر یک در نیمه نخست، در پایان 3 بر 2 باخت و به جمع 

چهار تیم پایانی نرسید. ریو آوه حالا پس از جام اتحادیه، از 

جام حذفی نیز کنار رفت تا در ادامه فصل تنها برای کسب 

سهمیه  اروپا در لیگ تلاش کند که با توجه به رتبه اش در 

جدول بعید به نظر می رسد بتوانند به این هدف برسند. 

در نیمه دوم این دیدار هریس سفروویچ، مهاجم ملی پوش 

سوئیسی بنفیکا به داد این تیم رسید تا این تیم مطرح 

پرتغالی برای دومین دیدار پیاپی شکســـت را با پیروزی 

عوض کنـــد. اتفاقا دیدار قبلی بنفیکا نیز در لیگ این 

کشور برابر آوس بود که با گلزنی مهرداد محمدی، دیگر 

لژیونـــر ایرانی از میهمانش عقب افتاد، اما همانند این 

دیدار نیمه دوم متفاوتی را رقم زد. 

نشریه »دیاریو دنوتیســـیاس« پرتغال درباره این دیدار 

می نویســـد: »بنفیکا به سختی توانست به نیمه نهایی 

جام حذفی برســـد. تیم میهمان دو بار پیش افتاد اما 

درنهایت این سفروویچ بود که به داد بنفیکا رسید و صعود 

این تیم را رقم زد. در این دیدار سناریوی بازی قبلی این 

تیم در لیگ تکرار شد و اگرچه سرمربی بنفیکا چهار روز 

پیش گفته بود که از عملکرد دفاعی تیمش و اشتباهات 

بازیکنانش راضی نیست، بار دیگر این اتفاق رقم خورد 

و همان اتفاقات برابر ریو آوه نیز تکرار شد. در این دیدار 

مهدی طارمی دردسر بزرگ مدافعان بنفیکا بود و از همان 

آغاز بازی حریف را با مشکل روبه رو کرد. خطای روبن دیاز 

روی مهاجم ایرانی ریو آوه یک کارت زرد برای مدافع میانی 

حریف به همراه داشت و همین ضربه ایستگاهی تبدیل 

به گل نخســـت بازی شد. در ادامه طارمی می توانست 

پایه گذار گل دوم تیمش باشد که مدافعان بنفیکا مانع 

آن شدند. ریو آوه اگرچه نمایش خوبی داشت اما در دقیقه 

13 گل تساوی را دریافت کرد.«

 مقایسه با فن پرسی

این نشـــریه در ادامه باز هم به تمجید از ســـتاره ایرانی 

پرداخته و در گزارش خود آورده است: »طارمی همیشه 

می درخشد. او با پاس عالی خود سانتوز را در موقعیت 

گل قرار داد اما ضربه این بازیکن با واکنش خوب مدافعان 

بنفیکا به گل تبدیل نشد. در ادامه این مهاجم ملی پوش 

ایرانی بالاخره گل دوم را به زیبایی و با یک ضربه سر به 

ثمر رساند و دروازه بان حریف که برای تنگ کردن زاویه 

جلو آمده بود نتوانست مانع از گلزنی طارمی شود. این 

مهاجم در ادامه نیز خطرهایی روی دروازه حریف ایجاد 

کرد، اما درنهایت تیمش این دیدار را واگذار کرد.«

هواداران ریو آوه در رسانه های اجتماعی گل طارمی در 

این دیدار را با گل فوق العاده روبین فن پرسی به اسپانیا 

در جام جهانی 2014 مقایسه کردند و به تعریف و تمجید 

از این بازیکن ایرانی پرداختنـــد. کارلوس کارواخال، 

ســـرمربی ریو آوه در پایان این دیـــدار گفت: »در نیمه 

نخست عملکرد بسیار خوبی داشتیم اما در ادامه دو گل 

خوردیم تا این بازی را ببازیم. در نیمه دوم می خواستیم 

فشـــار روی دفاع حریف را ادامه دهیم اما با اشتباهات 

خودمان بازی را باختیم. بازیکنانم نمایشـــی عالی در 

جام حذفی داشتند و شایسته حضور در بین چهار تیم 

پایانی بودیم.«

مهدی در گفت وگو  با »فرهیختگان«: برای زمان دیدار استقلال-سپاهان منتظر انتخاب سرمربی تیم ملی هستیم

تیمهاجگربردوباختداشتهباشند،لیگبهموقعتماممیشود
تمجید پرتغالی ها از درخشش مهاجم ایرانی برابر بنفیکا

طارمیمثلفنپرسی!

سیدی: بیرانوند نباید می گفت پول کالدرون را  می دهد

مطمئنمپرسپولیسباگلمحمدیوفناییموفقمیشود
چرا نباید غیرپرسپولیسی ها در این تیم مربیگری کنند؟

تمجید پرتغالی ها از درخشش طارمی برابر بنفیکا

مثلفنپرسی!

مهدی: برای زمان دیدار استقلال-سپاهان منتظر انتخاب سرمربی تیم ملی هستیم

تیم هاجگربردوباختداشتهباشند،لیگبهموقعتماممی شود

مرد کروات با یک تیم آسیایی تمام کرد

 بعدازتاجهیچمسئولی
سراغبرانکونرفته
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 شماره مسلسل ۳۶۹۸
 پنجشنبه ۲۶ دی  ۱۳۹۸
 ۲۰ جمادی الاول ۱44۱  

 ۱۶ ژانویه ۲۰۲۰ 
 شماره ۲۹۶۰

امیدها که در یک سال ۳ مربی داشتند، از مرحله گروهی انتخابی المپیک هم صعود نکردند

آخرینمیراثتاج!

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

سیامکخاجی
  روزنامه نگار

بازگشت برانکو به فوتبال ایران و مصاحبه های مقام های 

مسئول درخصوص حضور این مربی در بین گزینه های 

مربیگری تیم ملی، موضوعی اســـت که برای همه ما به 

امری طبیعی تبدیل شـــده، اما دریغ از یک قدم مثبت 

برای تحقق ایـــن امر. موضوع حضور برانکو در تیم ملی 

باعث شد از طریق نزدیکانش در ایران شایعات را پیگیری 

کنیم. شواهد نشان می دهد نام وی رسما از بین گزینه ها 

کنار رفته است. 

 تنها تماس رسمی توسط تاج

اینکه برانکو گزینه هدایت تیم ملی بود را نمی توان کتمان 

کرد، هرچند این موضوع زمانی اتفاق افتاد که تاج رئیس 

فدراسیون فوتبال بود و به خاطر بیماری از حضور در راس 

فدراسیون کناره گیری نکرده بود. تاج چند وقت پیش از 

اینکه دچار بیماری شود با برانکو به صورت شخصی تماس 

گرفت و شرایط تیم ملی را برای او تشریح کرد و نظرات او را 

درخصوص خواسته های مالی و غیر مالی اش جویا شد. 

هـــر چند این تماس خروجی چندان مثبتی نداشـــت و 

طرفین بر سر برخی از مسائل اختلاف نظر زیادی داشتند، 

اما می توانست امیدوار کننده باشد که در ادامه آنها بتوانند 

خواسته هایشان را به یکدیگر نزدیک کنند و درنهایت این 

همکاری شکل بگیرد. 

 بریز و بپاش هایشان برای ویلموتس بود و... 

ظاهـرا موضوعـی کـه بـرای برانکـو سـنگین بـود بـه 

پیشـنهادهای مالی فدراسـیون به برانکو بر می گشـت، 

هر چند باشـگاه پرسـپولیس توسـط انصاری فرد در یک 

برنامـه زنـده از بی خبـری مذاکـرات فدراسـیون با برانکو 

صحبـت کـرده و گفتـه بـود کـه هیچ هماهنگـی بیـن 

باشـگاه پرسـپولیس و فدراسـیون بـرای توافـق بـا برانکو 

وجـود نـدارد، امـا ظاهـرا در تمـاس تـاج بـا برانکـو از او 

خواسـته شـده مبلغی در حدود 500هزار یورو تخفیف 

بـرای پرسـپولیس در نظـر بگیـرد که برانکو شـدیدا با آن 

مخالفـت کـرده اسـت. ضمـن اینکـه تـاج اوضـاع مالـی 

فدراسـیون را بعـد از فسـخ قرارداد بـا ویلموتس، بحرانی 

خوانـده و از برانکـو خواسـته بـا درک این شـرایط دسـت 

فدراسـیون را بـرای ایـن انتخـاب بـاز بگـذارد. این حرف 

هـم بـا موضع گیـری برانکـو مواجـه شـده کـه چطـور در 

مواقعی که پول بوده و قصد بریز و بپاش داشـتند سـراغ 

ویلموتـس رفته انـد، اما حـالا که قصد صرفه جویی دارند 

و خبـری از پـول نیسـت سـراغ او رفته انـد!

 تماس هایی از سوی دلال ها 

درســـت در روزهایی که فدراســـیون توسط سرپرست و 

روابط عمومی اش به خبرنگاران اعلام کرده اند که برانکو 

هنوز هم یکی از گزینه های اصلی هدایت تیم ملی است 

و آنها در حال بررســـی گزینه ها هستند، پیگیری های 

»فرهیختگان« نشـــان می دهد هیچ مقامی به صورت 

رســـمی با برانکو تماس نگرفته است. ظاهرا فدراسیون 

قصد دارد با نام برانکو فوتبالدوســـتان را سرگرم کنند تا 

آنها با آرامش خاطر به مذاکره با گزینه های جدی ترشان 

بپردازند. مگر می شـــود یک مربی تـــا این اندازه گزینه 

فدراسیون باشد، اما هیچ مسئولی با او تماس نگیرد؟

در این خصوص شـــنیده می شـــود که تنها چند دلال 

برای حضـــور در تیم ملی با برانکـــو تماس گرفته اند و 

او به هیچ کدام از این تماس ها پاســـخ روشنی نداده و 

رســـما اعلام کرده در صورتی وارد مذاکره می شود که 

یک مســـئول در فدراسیون یا وزارت ورزش با او تماس 

بگیرد. برانکو بر این باور اســـت که اگر این تماس ها با 

هماهنگی فدراســـیون باشد، بسیار بد و ناپسند است 

چراکه آنها با این کار شـــان یک مدیر را در ایران پایین 

می آورند و این اتفاق خوبی نیست. 

 این هفته قرارداد برانکو نهایی می شود

هرچند که بسیاری از افراد هنوز در فدراسیون فوتبال 

تلاش می کنند که برانکو را گزینه تیم ملی بدانند، اما 

بد نیســـت بدانید که مذاکرات برانکو با یکی از چهار 

تیم خواهانش در آسیا به نتایج خوبی رسیده و طرفین 

خـــود را برای امضای قرارداد آماده می کنند. احتمالا 

این قرارداد در هفته جاری رســـمی می شود و با این 

اتفاق فوتبالدوســـتان ایرانی می توانند نفس راحتی 

بکشـــند که دیگر هر تیمی بدون مربی شد برانکو را 

گزینه اصلی معرفی نمی کند. خیلی ها بر این باورند 

که عمان تیمی اســـت که برانکو را به خدمت خواهد 

گرفت که البته در حد شـــایعه است و برانکو نامی از 

تیم مورد توافقش نبرده است. 

گزارش »فرهیختگان« از ادامه ابهامات درباره برانکو- تیم ملی؛ با یک تیم آسیایی تمام کرد
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